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Beantwoording raadsvragen over programmarekening 2013 
 
 
Nr blz Onderwerp Vraag Fractie Antwoord 

1 8 Tekort WAA. Cijfers in de tabel wijken af van de cijfers in 
weerstandsvermogen en risicobeheersing omdat 
deze ten tijde van de controle nog niet bekend 
waren. Nu dat wel zo is, wat betekent dit voor deze 
cijfers als je nu wel op basis hiervan doorrekent?  
 

CDA De cijfers in de tabel zijn voorlopige cijfers. De begroting van de WAA 
2015 is nog niet gereed en vastgesteld. Zodra deze is vastgesteld 
door het bestuur verwerken wij de cijfers verder in onze de begroting 
2015. 

2 12 Trendcijfers 

 

Graag een verklaring voor de enorme stijging t.o.v. 
voorgaande jaren in % gegronde bezwaarschriften 

CDA De bezwarencommissie heeft 9 van de 28 casussen gegrond 
verklaard. Het college heeft dit advies in 4 gevallen niet overgenomen. 
Gecorrigeerd hiervoor betreft het percentage herziene besluiten 17%. 
Dit is nog steeds fors hoger dan in voorgaande jaren. Deze stijging 
wordt veroorzaakt door het beleid om met name sociale zaken-
casussen strenger te beoordelen. Daardoor lopen we iets meer risico 
op gegronde bezwaarschriften. Bij reële casussen herstellen we het 
besluit dan ook. 
 

3 15 Afwijking aantallen 
rijbewijzen 

 

Wat voor aantallen waren er begroot en hoeveel 
zijn er uiteindelijk uitgegeven. Wat is de verklaring 
voor deze foutieve inschatting? 

CDA Bij het opstellen van de begroting baseren we ons op de 
realisatiecijfers van voorgaande jaren. Dit jaar bleef het aantal 
aanvragen echter achter. We hebben geen specifieke reden kunnen 
achterhalen waarom. 
 

4 17 Trendcijfers, uitrukken 
binnen/buiten normtijd 

 

hoe verhouden deze % zich tot de (aangepaste 
doelen n.a.v. ) de opdracht vanuit ministerie? 
 

CDA Deze % zijn gebaseerd op  de wettelijke normtijden uit het Besluit 
Veiligheidsregio’s.  
Het dekkingspercentage is 61,1 % en voldoet aan het streven dat elke 
gemeente een dekkingspercentage van meer dan 50 % heeft.  
De gemiddelde uitruktijd van Reuver is 4:06 min. De post voldoet aan 
het streven dat elke post binnen 5 min uitrukt.  
De minister heeft Veiligheidsregio’s met een dekkingspercentage van 
minder dan 50 % opgeroepen tot verbetering. Dit is binnen onze 
Veiligheidsregio voor enkele gemeenten aan de orde, maar niet voor 
onze gemeente. De Veiligheidsregio implementeert momenteel een 
verbeterplan. 
 

5 21 Herinrichting 
Heerstraat/ 
Kesselseweg. 
 

Is er een voorziening getroffen voor alle nog te 
verrichten/verrichtte aanpassingen na afronding in 
2013? 
 

CDA Hier is geen voorziening voor getroffen. Dat is ook niet nodig omdat er 
nog een restantkrediet beschikbaar is, dat toereikend is om nog 
aanvullende maatregelen te treffen. 
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6 37 
en 
157 

Olympia’s ronde blz. 37 restantbedrag Olympia’s tour naar 
startkapitaal Beesel Bruist. Hoezo wordt een bedrag 
wat over is inzake 2010 - 2012 als negatief gezien. 
Is er een onderbouwing van het bovengenoemde 
bedrag. 

CDA Het betreft een administratieve correctie. 
 
 
 
 
 

7 113 voorziening voor 
verwachte verliezen 
grondexploitaties 

graag een rekenkundige onderbouwing voor een 
verwacht tekort van k€ 208,3 Molenveld Zuid. Deze 
is schijnbaar verstrekt in de vorige raadsperiode 
maar hierop rust geheimhouding. Is deze nu ergens 
inzichtelijk? 

CDA Op 23 januari 2014 is in een besloten raadsvergadering een 
toelichting gegeven op de voortgang van het project Molenveld-Zuid. 
Ook de actuele stand van zaken van de grondexploitatie is onder 
geheimhouding toegelicht (“de plussen en de minnen” op de 
verschillende onderdelen).  
Was het tekort in december 2012 nog k€ 863,0, in januari 2014 is het 
tekort gedaald naar k€ 208,3. Er kan geen onderbouwing gegeven 
worden van de plussen en de minnen in de grondexploitatie omdat er 
nog enkele grote aanbestedingen plaatsvinden, daarom blijft 
geheimhouding van toepassing. 

 

8 116 baten riolering baten werkelijk foutieve telling. 1.288.269 moet zijn 
1.228.269 lijkt mij? 

CDA Dat is correct. 

9 125 Vorderingen graag een onderbouwing van de genoemde 
bedragen voor voorziening oninbaarheid. K€ 14,4 
en k€ 272,9 

CDA Bij de jaarrekening beoordelen wij onze debiteuren.  
Bij de soza-debiteuren maken we jaarlijks per dossier een inschatting 
van het percentage oninbaar. Op grond van deze inschatting vormen 
we voorziening van oninbaarheid. Voor 2013 was dit € 272.977. Voor 
de overige (belasting-) debiteuren vormen we conform de financiële 
verordening een voorziening gebaseerde op het historisch percentage 
van oninbaarheid (van de laatste 5 jaar). Voor 2013 is dit € 14.405.    
 

10 15 Afwijking aantallen 
rijbewijzen 

 

er is een verkeerde inschatting gemaakt tijdens de 
begroting mbt. het afgeven van nieuwe rijbewijzen. 
Kunt U toelichten op basis waarvan de inschatting 
is gemaakt? 
 

PvdA 
 

Bij het opstellen van de begroting baseren we ons op de 
realisatiecijfers van voorgaande jaren. Dit jaar bleef het aantal 
aanvragen echter achter. We hebben geen specifieke reden kunnen 
achterhalen waarom. 

11 39 Bibliotheek Maas en 
Peel. 

De gemeente Beesel  is in gesprek met 
buurgemeente Maas en Peel  mbt  het uiteindelijk 
stopzetten van de subsidie en de consequenties 
hiervan. Wat is de status hiervan? 

PvdA 
 

Het grootste deel van het probleem rondom de financiering van de 
bibliotheken ontstaat doordat de provincie Limburg haar subsidie gaat 
stopzetten. De lokale (gemeentelijke) subsidies zijn aanvullend. Wij 
hebben contact gehad met de provincie om het besluit tot stopzetten 
van de subsidie te heroverwegen. De provincie was hiertoe niet 
bereid. Hierdoor is een afslanking/reorganisatie van het 
bibliotheekwerk onvermijdbaar. Lokaal moeten gemeenten nu bekijken 
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in hoeverre zij zelf willen voorzien in de financiering van het 
bibliotheekwerk. Op 4 juni vindt hierover een bestuurlijk gesprek plaats 
met gemeente Peel en Maas.  
In de tussenliggende periode heeft de bibliotheek een 
reorganisatieplan opgesteld. De bibliotheek streeft naar duidelijkheid 
uiterlijk in juli 2014. De reorganisatie moet op 1 januari 2015 een feit 
zijn. 
 

12 40 Leerlingenvervoer Wat is de reden dat er minder leerlingen gebruik 
maken van leerlingenvervoer. 
Waarop was de verwachting gebaseerd? 
 

PvdA 
 

Er zijn in 2013 minder leerlingen (121) in het leerlingenvervoer dan 
verwacht (140). Verklaring: 

1. De komende jaren is op basis van een leerlingenprognose 
vastgesteld dat er een daling is van het aantal leerlingen. 
Wellicht heeft dit in beperkte mate ook al in 2013 tot een 
daling van het aantal leerlingen in het leerlingenvervoer 
geleid.  

2. De effecten van de met de gemeente Venlo en de 
scholen/schoolbesturen gemaakte beleidsmatige afspraken 
voor de aanpak van de groei kosten leerlingenvervoer. Dit zijn 
1. Leerlingen in de hoogste groepen gaan zoveel als 

mogelijk is met de fiets naar de scholen. Hiervoor 
ontvangen ouders een fietsvergoeding.  

2. Het meer inzetten op gecombineerd vervoer zonder dat 
hierdoor langere reistijden ontstaan. 

Van belang in dit verband is dat passend onderwijs van 
schooldirecties een stimulerende houding vraagt in de begeleiding en 
aanpak van leerlingen met problemen. Dit hebben de scholen in 
Beesel middels afspraken met de gemeente in 2013 al goed opgepakt. 
Er is een begin gemaakt om leerlingen met problemen zoveel als 
mogelijk op de basisschool te houden. 
 

13 60 Zonnepanelen De aanbesteding voor het plaatsten van 
zonnepanelen staat gepland voor het voorjaar van 
2014. kunt U toelichten wat de status hiervan is? 

PvdA 
 

Op 26 mei heeft het college opdracht verstrekt voor leveren, monteren 
en bedrijfsgereed installeren van de zonnepanelen. 
 
 

14 71 Weerstandsvermogen Wat wordt er meegenomen mbt grondexploitatie? 
Hoe betrouwbaar is de ratio op 
weerstandscapaciteit als we geen zicht hebben op 
mogelijke claims mbt planschade Molenveld zuid?  

PvdA 
 

De weerstandscapaciteit is een momentopname gebaseerd op 
inschattingen van alle risico’s die we voorzien. Soms schatten we 
risico’s te hoog in, soms te laag. Dit is inherent aan de methodiek. De 
kans op planschadeclaims achten wij gering, aangezien het plan voor 
belanghebbenden niet leidt tot een planologische verslechtering. 
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15 130 3.3 Resultaat Houden we “weer” over op de begroting? 

 

PvdA 
 

Het resultaat na mutaties reserves bedraagt € 1.386.000 positief. Het 
resultaat voor mutaties reserves bedraagt € 504.000 negatief. Per 
saldo teert de gemeente Beesel in 2013 dus in op haar reserves. 
 

16 24 Ontwikkelingen Sociale 
Zekerheid / Wet Werk 
Bijstand (WWB) 

Het voornemen is om de samenwerking met het UWV 
Werkbedrijf verder te optimaliseren. Hoe krijgt dit 
concreet vorm? 

PvdA 
 

De samenwerking met het UWV werkbedrijf krijgt concreet vorm in de 
opzet van het werkgeversservicepunt Noord Limburg. Hierin nemen 
naast de gemeenten en het UWV ook de SW bedrijven uit de regio 
deel. Lokaal bezoeken wij de werkgevers gezamenlijk en in 
afstemming met het UWV. 
 

17 24 Ontwikkelingen Sociale 
Zekerheid / Wet Werk 
Bijstand (WWB) 

Uit de regionale arbeidsmarktrapporten blijkt dat we in 
verhouding tot andere gemeenten zwaar getroffen zijn 
door de economische teruggang als gevolg van de 
crisis. Desondanks hebben we een substantiële 
stijging van ons uitkeringsbestand voorkomen. Dit 
doen we door alle aanvragen streng te toetsen en 
werk te maken van social return.  Op welke wijze 
maakt u precies werk van social return? 

 

PvdA 
 

De uitvoering van de (sloop) werkzaamheden op het project Molenveld 
Zuid is een concreet voorbeeld van de inzet van Sociale return. 
Mensen vanuit de uitkering hebben via een dienstverband bij  de 
opdrachtnemer werkzaamheden verricht en ontvingen salaris in plaats 
van uitkering. Ook bij meer kleinschalige (bouw) projecten en oa de 
schoonmaakopdrachten is Social Return in de afweging bij de 
opdrachtverlening meegenomen en vervolgens toegepast. 

18 24 Zorgloket De kosten voor de verstrekkingen zijn teruggebracht 
met gemiddeld bijna 32 % ten opzichte van 2012. Op 
welke verstrekkingen werd het meest bespaard? 
Graag kwantificeren. 

 

PvdA 
 

De grootste daling van 67% zit bij de uitgaven aan 
bruikleenvoorzieningen (rolstoelen, scootmobielen etc.) 

19 25 Nieuwe aanbesteding 
Huishoudelijke hulp 
(HH) 

Daarnaast hebben we in contracten een 
inspanningsverplichting voor aanbieders opgenomen 
om aan het eind van het jaar minstens 10% van de 
zorg te leveren tegen een gereduceerd tarief. 
Daarvoor maken 
aanbieders gebruik van alfahulpen. Vanwege 
opstartproblemen is het aanbieders nog niet gelukt om 
aan deze verplichting te voldoen. Welke 
opstartproblemen worden hierbij aangevoerd? 

 

PvdA 
 

Inmiddels is de realisatie op alphahulp gestegen naar bijna 20%. Dat 
is gelijk aan de maximale inspanningsverplichting eind 2014, zoals 
was opgenomen in het bestek. 

20 25 Trendcijfers 
 

Het percentage tijdig afgehandelde aanvragen 
inkomensdeel WWB is in 2013 gedaald naar 80%. 
Wat is hier de hoofdoorzaak van? 

 

PvdA 
 

Hoofdoorzaak is de administratieve vastlegging. Meestel moeten er 
door de aanvrager nog aanvullende stukken  worden aangeleverd. In 
de voortgangsregistratie moet dit worden aangegeven zodat de 
aanvraagtermijn verlengd kan worden. Dit is niet in alle gevallen zo 
toegepast waardoor het lijkt alsof er een daling is. 
 

21 25 Trendcijfers Ook het percentage uitstroom naar werk is PvdA In eerdere jaren is gesubsidieerd werk ingezet om uitstroom te 
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 zorgwekkend te noemen. Vanaf 2010 (44%) zien we 
een daling naar 13% in 2013. Welke middelen zet u 
concreet in om het tij te kunnen keren? 

 

 realiseren. Het door het rijk beschikbaar gestelde re-integratiebudget 
biedt hier nu minder ruimte toe. Wij zetten in op toeleiding naar 
regulier werk en geven hierbij waar nodig extra ondersteuning in de 
vorm van training of instrumenten als een  uitstroompremie, tijdelijke/ 
gedeeltelijke loonkostensubsidie en eventueel individuele 
voorzieningen. 
 

22 25 Trendcijfers 
 

Het percentage tijdig afgehandelde aanvragen WMO 
blijft steken op 90%. Kampen wij met een 
personeelstekort of heeft dit andere redenen? 

 

PvdA 
 

Nee. Soms moet er simpelweg nader onderzoek door specialisten 
worden uitgevoerd. Dit vergt meer tijd. 

23 25 Trendcijfers 
 

¹ De WMO consulenten werken pas sinds medio 2013 met 
het Pink systeem waardoor we geen cijfers over heel 
2013 hebben. Over de eerste 8 maanden hebben we daarom 
aannames gemaakt.  
Vindt uzelf het werken met aannames geen 
zorgelijke ontwikkeling? 

 

PvdA 
 

Nee. 

24 
 

28 Sociale 
werkvoorziening 
 

De rijkssubsidie WSW 2013 is vastgesteld op € 
2.061.841. Dit is € 13.573 meer dan we hebben 
geraamd. Verder hebben we in 2013 een bonus van 
het ministerie ontvangen voor de gerealiseerde inzet 
op begeleid werken in 2011. Deze bonus bedraagt € 
22.230. Kunt u nader aangeven wat er op het 
terrein van begeleid werken in 2011 gerealiseerd 
is? 

 

PvdA 
 

In 2011 hebben wij 7,41 begeleid werken plekken gerealiseerd. De 
bonus bedraagt € 3.000 per gerealiseerde plek. De bonus bedraagt 
hiermee € 22.230. 

25 29 Inkomensvoorzieningen 
IOAZ / IOAW 

In verband met een wijziging in de administratieve 
verwerking van de uitkeringsregelingen hebben wij 
aan de lastenkant in totaal een voordeel van € 69.315, 
dat wegvalt tegen een eenzelfde nadeel aan de 
batenkant op de ramingen voor IOAZ en IOAW. 
Hoe is de administratieve verwerking van de 
uitkeringsregelingen precies gewijzigd? 

 

PvdA 
 

Het betreft hier een (technische) administratieve aanpassing om de 
aansluiting tussen de financiële administratie en de 
uitkeringsadministratie eenduidig weer te geven. 

26 30 Pakketmaatregel AWBZ Voor een beperkt aantal inwoners hebben we 
afspraken gemaakt om de dagvoorziening te 
continueren. De kosten in 2013 zijn dientengevolge 
lager dan begroot, omdat er minder deelnemers zijn 
voor de dagopvang. 
Aan welke criteria moesten deze inwoners voldoen 
om aanspraak te kunnen blijven maken voor hun 

PvdA 
 

Het Rijk heeft in 2010 in de vorm van een pakketmaatregel een aantal 
bezuinigingen ingevoerd op de AWBZ. Het gevolg hiervan was dat 
veel mensen hun indicatie voor bepaalde individuele voorzieningen 
verliezen. Het ging met name om individuele begeleiding en 
dagverzorging. 
 
Voor de doelgroep ouderen die als gevolg van deze pakketmaatregel 
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dagopvang 

 
geen AWBZ indicatie meer kregen voor ondersteunende begeleiding 
hebben we afspraken gemaakt. Deelnemers moesten aan de 
volgende criteria voldoen: 

 Doelgroep: ouderen die na herindicering geen indicatie meer 
krijgen en het risico lopen in een sociaal isolement te komen. 

 Uitgangspunt: welzijn/participatie 
Maaltijden en vervoer zijn voor rekening van de deelnemer. Voor 
vervoer van en naar de locatie van dagbesteding kan een 
vervoersindicatie worden aangevraagd bij de gemeente. 
 

27 32 Sociale verstrekkingen, 
vervoer 

Op de raming voor Regiotaxivervoer hebben we een 
nadeel van € 14.712. Dit heeft twee oorzaken. Ten 
eerste hebben alle deelnemende gemeenten een 
naheffing gekregen op de indexering over de jaren 
2009 en 2010. Wat bedroeg per saldo de naheffing 
voor de gemeente Beesel? 

 

PvdA 
 

De naheffing bedraagt per saldo: 
2009: € 1.219 
2010: € 1.488 
2011: € 1.015 
 
Daarnaast geldt een afrekening Bonus Malus ter hoogte van € 1.733. 

28 43 Woningmarktonderzoek 
 

Prestatieafspraken zijn praktisch afgerond. Nieuwe 
afspraken voor 2014 zijn hierin opgenomen. Wanneer 
worden deze ter kennisname aangeboden aan de 
Raad? 
 

PvdA 
 

Naar verwachting leveren wij dit in juni 2014 aan. 

29 44 Herstructurering 
Rustoord 
 

Uitvoering van dit project is gekoppeld aan de 
uitvoering van het gebied Molenveld Zuid. Voor 5 
woningen 
hebben we een vergunning afgegeven voor tijdelijke 
verhuur aan jongeren met gebruik van de Leegstands-
wet. Dit voorkomt onnodige leegstand, terwijl de 
woningen toch vrij gemaakt kunnen worden voor 
nieuwe ontwikkelingen zodra dit nodig is. 
Is er geen rekening gehouden met huisvesting van 
verblijfsgerechtigden, maar uitsluitend met 
jongeren? Zo nee, hoe wilt u de hogere 
taakstelling voor huisvesting van 
verblijfsgerechtigden dan realiseren? 
 

PvdA 
 

De afgifte van vergunningen ingevolge de leegstandswet staat geheel 
los van de huisvesting van bijzondere doelgroepen zoals 
verblijfsgerechtigden. De verhuurder bepaalt aan welke huurders zij 
woningen tijdelijk willen verhuren. De gemeente beoordeelt alleen of 
de aanvragen voldoen aan de vereisten zoals gesteld zijn in de 
Leegstandswet. WoonGoed 2-Duizend heeft als (tijdelijke)  verhuurder  
in Rustoord aangegeven, dat zij 5 woningen in dit complex tijdelijk 
willen verhuren aan jongeren.  Dit is een keuze van deze verhuurder. 
Voor de verhuur van verblijfsgerechtigden zijn aparte afspraken 
gemaakt met WoonGoed 2-Duizend. Hierdoor is het mogelijk om de 
juiste huisvesting te bieden aan verblijfsgerechtigden op het moment 
dat dit nodig is. Hierdoor kan de gemeente aan de hiervoor gestelde 
taakstelling te voldoen. 
 

30 44 / 
45 

Aanpak riool-overstort 
Schelkensbeek 
 

Waterschap Peel en Maasvallei (WPM) gaat € 
800.000 investeren in beekherstel-werkzaamheden 
aan de Schelkensbeek. WPM heeft de gemeente 
Beesel verzocht het CZV (chemisch zuurstof verbruik) 
van het 

PvdA 
 

We gaan er van uit dat door het plaatsen van een lamellenfilter, en de 
door het Waterschap Peel en Maasvallei uit te voeren 
beekherstelwerkzaamheden, de ecologische kwaliteit van het 
oppervlaktewater aanzienlijk zal toenemen. 
De uit te voeren metingen en aanvullende onderzoeken die dit 
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bergbezinkbassin aan de Dijckersingel tijdens 
overstort-situaties te reduceren. 
Na het terugdringen van het CZV gehalte hoeven we 
hier geen verdere aanvullende KRW maatregelen te 
nemen. In het nieuwe vGRP hebben we € 26.400 
opgenomen voor onderzoeken en metingen aan de 
overstortleiding in 2014. 
Betekent dit, dat na reducering van het chemisch 
zuurstof gebruik tijdens overschot-situaties de 
ecologische kwaliteit van het water aanzienlijk 
toeneemt? 

 

jaar plaatsvinden moeten dit bevestigen. 
 

31 44 / 
45 

Europese aanbesteding 
inzameling rest- en 
GFT-afval 
 

Het contract voor de inzameling van rest- en GFT-
afval eindigt op 28 februari 2015. Samen met vier 
andere Noord-Limburgse gemeenten zijn we gestart 
met de voorbereidingen van een Europese 
aanbesteding. 
Met welke 4 andere Noord-Limburgse gemeenten 
bent u dit traject ingegaan? 

 

PvdA Dit zijn de gemeenten Venray, Horst aan de Maas, Gennep en 
Bergen.  
 

32 44 / 
45 

Kringloopwinkel 
 

Het contract met BIS BIS voor de inzameling van 
bruikbaar en niet-bruikbaar grof huishoudelijk afval 
aan 
huis is op 31 december 2013 afgelopen. De gemeente 
heeft een zorgplicht ten aanzien van het aan huis 
inzamelen van grof huishoudelijk afval en heeft ’t 
Pakhoes, onderdeel van de WAA groep, benaderd om 
deze dienst in 2014 te verrichten. Wordt  er ook naar 
een alternatief gezocht voor het inzamelen van grof 
huishoudelijk afval binnen onze gemeentegrens, 
zodat onze inwoners hiervoor geen extra kilometers 
hoeven te maken? 

 

PvdA Met de WAA groep is een contract gesloten dat het alternatief vormt 
voor BIS BIS met betrekking tot het inzamelen van grof huishoudelijk 
afval aan huis. Inwoners kunnen de WAA groep bellen en het 
bruikbare en niet-bruikbare grof huishoudelijk afval aan huis laten 
ophalen.  
 

 


